

# Styretmöte 2010-09-22

Lv4 Lp1

## *Närvarande:*

**Ordförande:** Karl Hansson  
**Viceordförande:** Fredric Bauer  
**Kassör:** Tora Sirkka  
**Sekreterare:** Fredrik Edman  
**Ledamot:** Avlant Nilsson  
**Studienämndsordförande:** Anders Bengtsson  
**Sexmästare:** Amanda Reinsjö  
**Rumsansvarig:** Alexander Liljeblad  
**Nollningskommittésordförande:** Malin Karlbrink

## *Frånvarande:*

**Arbetsmarknadsgruppsordförande:** Carl Ternström

### **§1 Mötets Öppnande:**

Karl Hansson öppnar mötet 12.05.

### **§2 Godkännande av dagordning**

Dagordning godkänd.

### **§3 Godkännande av föregående mötesprotokoll**

Bordlagt

### **§4 Beslutsuppföljning**

4.1. Skärm till Gastown inköpt.

4.2. Inget angående information till mastersstudenter genomfört.

### **§5 Sektionsmöte**

Sektionsmöte skall hållas 7 oktober (torsdag lv 6), Styrelsen arrangerar Stadgetorsdå 30 september (torsdag lv 5).

### **§6 Godkännande av sektionsmedlemskap**

6.1. Ida Friberg godkänd av Sektionsstyrelsen som medlem i Teknologsektionen för Bioteknik samt Kemiteknik med Fysik.

6.2. Isabelle Simonsson godkänd av Sektionsstyrelsen som medlem i Teknologsektionen för Bioteknik samt Kemiteknik med Fysik.

6.3. Mattias Karlsson godkänd av Sektionsstyrelsen som medlem i Teknologsektionen för Bioteknik samt Kemiteknik med Fysik.

### **§7 Möte med K-styret på torsdag**

Sektionsstyrelsen ämnar belysa nollningen (eventuellt samarbete), gemensamma tavlan och tillstånd för NO<sub>x</sub> respektive Gastown och KS Femtown.

### **§8 Meddelanden**

8.1. Kärnstyret: Sektionsbild beställd, även ny kopior av de bilder som var vandaliserade i samband med balen.

8.2. bØf: Skall städa förrådet, börjat arbeta med förändringsplan för nollningen.

8.3. Kaos: Städdeposition insamlad av nollorna.

8.4. KfKb-6: Arrangerar sektionssittning på lördag den 25 september (lördag lv 4). Ordnar även ärtsoppa 30 september (torsdag lv 5) och fika till sektionsmötet.

### **§9 Meddelanden**

9.1. SNKfKb: Se bilaga 1.1.

### **§10 Övriga frågor**

10.1. Gaston Posten kommer eventuellt behöva pengar för att lägga om och förenkla layouten till tidningen, Sektionsstyrelsen öppnar för detta.

### **§11 Mötets avslutande**

Karl Hansson Avslutar Mötet 13.07

# Bilaga

## 1.1. Mötesrapport från SNKfKb

### UU1

- Systemet för utvärderingspengarna funkar inte med nya förmånsskatteregler, så Chalmers vill lägga om detta. UU och SNKfKb anser starkt att någon slags påtaglig ersättning ska utgå för utvärderande.
- UU ska jobba med fokusgrupper, så Anders ska titta på att få ett konsekvent Mastersutvärderingssystem.
- En kampanj finns inplanerad. Just nu finns det planer på att ha en runt läsvecka 1-2 i nästa läsperiod, men inget är spikat ännu. Som tema på kampanjen funderar UU på att titta på tentor. Detta grundar sig på att Chalmers anser att anonyma tentor bara är en extra utgift, och inte ökar rättsäkerheten.
- Inget nytt om Omstart-EDIT, men det ser inte ut att bli en svepande förändring. Nu är man mer inne på att skicka IT till Lindholmen. UU var inte roat.
- När blockschema införs så ska man synka när man börjar. I nuläget börjar lektioner 0800 på Johanneberg och 0830 på Lindholmen. Förslag är 0800 hela vägen eller kanske en akademisk kvart även på förmiddagen, vilket då blir 0815.

### Ordförandelunch

- Anders var på ordförandelunch med Viceprefekt på KB. Där snackades mest om ompaketeringen av masterprogrammen. Inget var klart just då, men för oss är de stora ändringarna att Chemistry and Biosciences läggs ner, och populära kurser har tryckts in på andra ställen. Inte heller Bioinformatics and systems biology finns längre. Några försök gjordes att lägga samman en del grejer med GU, men det funkade inte, då GU lägger om sina program nästa år.
- Dessutom sa man att man ska bygga om lite med lab på plan 4, och att datasalar kommer flyttas runt lite, men det ser bra ut.
- Det enda de hade hört om nollningen var att någon svalde en kapsyl och att det hade skötts.

### Studienämndsmöte 21/9

- SN var nöjda med pluggkvällen, men kände inte att våran starkaste sida var att laga mat. Istället funderar vi på att arra pluggfika i Lv 6 eller 7
- Det jobbas på årskursrepresentanter, just nu finns för Kf och Bt3, Bt2 kan vara på väg, och Bt1 är lite av ett hål.
- Snart AUKf och AUBt, representanter ska hittas även för Mastersnivå

Anders Bengtsson